
Ølsted 7/4 2016 

Formandens beretning 

Året der gik. 2015 har været et relativt roligt år. Vi har sagt farvel til et par naboer og god dag til nogle nye. 

Der er et par til salg skilte blandt andelshusene. Det ser ud til at gå lidt sløvt med handlen men vi ønsker 

dem naturligvis held og lykke. 

Økonomi. Økonomisk er det gået som forventet men det vil Lena underholde mere om ved gennemgang af 

regnskab og budget. 

Hjemmesiden. Vi har fået ny hjemmeside. Der har været to incitamenter til at skifte. Hidtil har vi betalt for 

en løsning hos GoMiniSite. Denne har været relativ dyr og set fra webmasters side ikke særlig god. Karen og 

Thomas har i fællesskab kreeret den nye hjemmeside som har været i luft lidt tid. Er der noget i savner på 

siden må i endelig sige til. 

Vej og Park. Flere steder er asfalt og brolægning slidte og eller beskadige. For at forebygge frostspræninger 

i asfalten har vi igen haft Vejdoktoren ude og udfører revne forsegling.  

I forbindelse med opførelse af det sidste hus i Rytterhusene har Halsnæs Forsyning gravet. Efter en 

langstrakt dialog har de reetableret asfalten men selv efter sidste runde er reparationen ikke imponerende. 

Også brolægning på vendepladserne er lidt trætte. Flere chaussesten er løse og bliver kørt op. Formentlig 

som følge af skraldebilen. 

Bede og grønne arealer. Det kniber med at holde ukrudt og græskanter i vores bede. Vi har, på bestyrelsens 

opfordring, modtaget et tilbud fra HK-Service omkring pasning af bedene som supplement til 

græsklipningen. Dette er til afstemning senere. 

Legepladsen bliver stadig flittig brugt. Service eftersyn fortages fortsat af Henka men den trænger virkelig 

til maling hvorfor alle er inviteret til arbejdsdag d. 28/5 med lejepladsen i fokus. 


